

## Lagoona Mall Dresses Up for the Holy Month of Ramadan and celebrates Garangao

[عربي](#)



**Doha, 20 July 2013:** Lagoona Mall, Qatar's most sophisticated and stylish shopping haven, has dressed up for Ramadan, adorned with decorations and embellishments that are strongly underpinned with an authentic essence of the holy month of philanthropy, magnanimity and fraternity. Bedecked with heart-warming ornaments, Lagoona Mall rolls-out its best hospitable atmosphere to all visitors for the duration of Ramadan.

Guests of Lagoona Mall will be welcomed with a magnificent, towering mock-up of Qatar's largest mosque, Sheikh Muhammad Ibn Abdul Wahab. The real-size mosque can accommodate up to 30,000 congregates with an architectural approach that reminisces old Arabian legacy.

Additionally, Lagoona Mall has set up another equally impressive model of Qatar's beacon, the Fanar, that aims to raise the awareness and understanding of Islam and the culture of Qatar through a range of exhibitions, tours and events. Fanar is strongly known for its Islamic-inspired architectural designs and superb ornaments with a beautiful outlook of Doha. From the rich Qatari heritage of sailing at large, the lighthouse was a tangible way of returning to land safely.

Mr. Eamon Kelly, General Manager of Lagoon Mall said: “We are hoping we can add a unique touch to the awe-inspiring atmosphere of the holy month of Ramadan. This is a great time for everyone to come together in a celebration of solidarity and in appreciation of the gifts bestowed upon us all. We wish our visitors and the entire population of Qatar a very blessed season.”

Lagoon Mall’s hallways will be also garnished with replicas of the moon cycle during Ramadan. The outside façade of the mall will come to life with a dazzling play of lights.

Furthermore, on Monday 22 July, Lagoon Mall will mark Garangao, celebrated on the 14<sup>th</sup> day of Ramadan, with a host of specially organized activities for children. This traditional event, hosted by the Children’s Cultural Center, celebrates this special day of the Holy Month, and highlights the rich cultural and religious heritage of Qatar and the GCC countries. It will be held from 9:00 pm to 11:30 pm

Lagoon Mall is also set to drum up Eid celebrations with a festival filled with music, fun and entertainment.

## "لاجونا مول" يزدان بحلة احتفالية رائعة مع حلول شهر رمضان المبارك ويحتفل بليلة القرنقوه



الدوحة، قطر، 20 يوليو 2013: يستقبل "لاجونا مول"، أفخم وجهات التسوق الراقية في قطر، شهر رمضان المبارك مزداناً بحلة رائعة من الديكورات التي تعبر عن المعاني النبيلة والقيم السامية للشهر الفضيل، شهر الإحسان والمحبة والتآخي. ومع الزينة المميزة التي تبعث الدفء والسلام، يقدم "لاجونا مول" لزواره أفضل أجواء الضيافة الأصيلة طيلة شهر رمضان المبارك.

وسيكون في استقبال زوار "لاجونا مول" مجسم كبير لمسجد الشيخ محمد بن عبد الوهاب، أكبر جامع في قطر، والذي يعتبر من أبرز المعالم المعمارية في الدولة، بتصميمه الهندسية العربية البديعة ومساحته الرحبة المجهزة لاستيعاب ما يصل إلى 30 ألف مصلاً.

وبالإضافة إلى ذلك، قام "لاجونا مول" بإعداد مجسم رائع لمبنى الفنار، مركز قطر الثقافي الإسلامي، في خطوة تهدف إلى تعزيز الوعي العام بالثقافة الإسلامية الأصيلة والعادات والتقاليد الوطنية العريقة من خلال العديد من المعارض والجولات والفعاليات. ويشتهر مبنى "فنار" بتصميمه المعمارية التي تستقي من التراث الإسلامي مع تصاميم فريدة جعلت منه معلماً استثنائياً في المدينة.

وبهذه المناسبة قال السيد إيمون كيلى، مدير عام "لاجونا مول": "نأمل أن نسهم في إثراء تجربة زوارنا خلال شهر رمضان المبارك من خلال هذه التصاميم المميزة، التي تسلط الضوء على التقاليد الرمضانية الأصيلة. ولا شك بأن الشهر الفضيل يقدم فرصة نموذجية للقاء الأهل والأصدقاء، ولا يسعنا في هذه المناسبة الاستثنائية إلا أن نتوجه لكافة عملائنا وجميع أهل قطر بأطيب التمنيات وأحر التهاني".

كما تم تزيين ممرات "لاجونا مول" بتصاميم تحاكي مراحل القمر طيلة شهر رمضان المبارك، في حين تتميز الواجهة الخارجية للمركز بأنوارها الساحرة التي تشكل إضافة متميزة للأجواء الاحتفالية التي تغمر مختلف أرجاء المدينة.

إضافة إلى ذلك، سيحتفل "لاجونا مول" بليلة القرنفوعه بالعديد من الفعاليات المخصصة للأطفال وذلك ليلة الاثنين 22 يوليو 2013 من الساعة 9:00 وحتى 11:30 مساءً. وسيقام هذا الاحتفال التقليدي برعاية المركز الثقافي للطفولة بهدف الاحتفاء بهذا التقليد التراثي العريق في قطر ودول مجلس التعاون الخليجي. كما يخطط "لاجونا مول" لتنظيم العديد من الأنشطة والفعاليات الخاصة بمناسبة عيد الفطر.